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Frida Žitnik
Frida Zitnik dela že 20 let v

Pletenini, od tega 14 let v bi-
zoviškem obratu. Rojena je v
Bizoviku, tam žiyi z možem in
dvema otrokoma, udejstvuje
se na vseh koncih in krajih.

- V obratu ste preddelavka.
Delate zmeraj popoldne?

- Zadnje čase že. Tako mi
najbolj ustreza. Le zdaj, ko
bosta sin in hčerka doma, bi
rada zamenjala.

Ptetertu

- S čim se ukvarjate?
- Kar preveč sem obreme-

njena. Poleg tega, da sem tu-
kaj predsednica izvršnega od-
bora osnovne organizacije
sindikata, opravljam blagajni-
ške posle za krajevno skup-
nost in družbenopolitične or-
ganizacije. Tudi sem mentor
mladih v Bizoviku, začasna
tajnica krajevne skupnosti in
namestnica predsednika te-
meljne delegacije krajevne
skupnosti za občino Moste-
Polje.

- Kaj pa mož?

- Mož je predsednik kra-
jevne skupnosti.

- Torej sta oba vprežena.
- Ja, ampak ne zaradi kori-

sti, ker je delo zastonjsko.

- Pa gre?

- Kaj naj rečem... Mora že
tako biti, čeprav imava oba,
mož in jaz, malo časa zase.
Ampak ne bo šlo več brez pla-
čanega tajnika v KS, ker je
dela preveč.

- Kakšnega?
- V Dolini, tu zraven, bomo

letos zgradili igrišča za roko-
met, košarko, mali nogomet,
dve balinišči in otroško igri-
šče.

- Ni skromno. Pa denar?
- Nikoli ga ni preveč. Raču-

namo tudi na pomoč Plete-
nine.

- Poprečni dosegi norm,
objavljeni vsak mesec za na-
zaj - vam nič ne povedo?

- Ne, ko pa cene za artikle
ne poznamo. Imamo sicer
plan in vemo, koliko naredi-
ma, a doprinos vseeno ostaja
skrivnost. Pa s planom so tudi
težave. Ne vemo, na kakšni
osnovi je postavljen. Najbrž
temelji na količini polizdelka,
ker en mesec je dnevna plani-
rana količina 12.000 kosov,
drugi mesec pa 11.000 kosov
dnevno. Tako.ga enkrat zlah-
ka dosegamo, drugikrat pa
komaj. Po mojem bi bilo tre-
ba plan postavljati po številu
ljudi.

- Kaj delate zdaj?
- 2enske hlačke, telovadne

maje - moške, dekliške, de-
ške...

- Koliko zaslužite kot pred-
delavka?

- 600 bomo rekli.
- Kaj pa boljša delavka,

takšna, ki je bolj pridna?
- Takole okrog 450 starih

jurjev.


